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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   56/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   569/2017 

 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 29η  Νοεμβρίου 2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 

στο Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 56η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 53925/24-11-2017 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος  Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας,  Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.:   

1) Δημόπουλος Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 562 

απόφαση), 3) Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος,  5) Μπούχαλης Δημήτριος 

(προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 562 απόφαση), 6) Φάβας Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ 

αριθμ. 573 απόφαση) και 7) Φαββατάς Δημήτριος. 

 

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος  κ. Νιάρχος Αναστάσιος. 

 

Στη συνεδρίαση   παραβρίσκεται το  αναπληρωματικό  μέλος  της  Οικονομικής Επιτροπής κ. 

Αντωνόπουλος Μιχαήλ ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. 

Νιάρχο Αναστάσιο.  

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής 

κ. Γυφτέας Ηλίας ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. 

Μπούχαλη, αλλά αποχώρησε με την προσέλευση αυτού στην αρχή της συζήτησης του εκτός 

ημερήσιας διάταξης θέματος (υπ’ αριθμ. 562 απόφαση). 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 16ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2018, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - 
Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας  «ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΥ». 

 
Το από 22-11-2017 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο φάκελο του θέματος προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής: 
 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2018 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 

Διαχείρισης κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΥ» 

Σχετ.: Το με Α.Π. Δήμου Καλαμάτας 49561/27-10-2017 έγγραφο της Τοπικής Κοινότητας 

Πηγών 

 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2018 για το 

κληροδότημα «ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΥ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα ημερησίας 

διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του. 

 
Ο Εισηγητής 

Α. Γεωργακόπουλος 

             H Τμηματάρχης 

Σοφία 

Μπουρίκα 

Η Διευθύντρια 

23/11 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ                                  

«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ  

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
 
Η Τοπική Κοινότητα Πηγών με το υπ’ αριθμ. πρωτ. του Δήμου 49561/27-10-2017 έγγραφό 
της εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη της επί του σχεδίου του προϋπολογισμού, οικονομικού 
έτους 2018, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας  
«ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΥ». 
 
 

Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής: 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Φάβα.   
 
ΦΑΒΑΣ: Ως η εισήγηση. 
 
ΦΩΝΗ: Να ρωτήσει κάτι ο Μιχάλης.  

 
Πάλι για τα χρήματα. Αποδίδονται χρήματα στο Δήμο;  
 

Στου Αλεξανδρόπουλου τώρα μισθώσαμε το ισόγειο, το οποίο δεν ήταν μισθωμένο. 
Έχει γίνει μια ψησταριά από κάτω, μισθώνουμε και τον πρώτο όροφο. Στο Δήμο 

είναι το ΒΑΝ, το ΜΑΝ συγνώμη του Δήμου και ο Αλφέας που είναι δίπλα με τα πουλιά, το 
δεύτερο ακίνητο το οποίο είναι ισόγειο και το τελευταίο που είναι ένα σπίτι επάνω, 
διαμέρισμα το έχουμε προκηρύξει 250 €, νομίζω, 220 και έχει μισθωθεί τώρα.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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Υπάρχουν χρήματα τα οποία δεν έχουμε δώσει στην Κοινότητα;  
 

Τρέχουν έργα, Κοινότητα και Πηγές.  
 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Πόσα λεφτά έχει το Ταμείο;  
 
Το Ταμείο; Θα σας πω αμέσως. 33.438,27 €.  
 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτά είναι τα έσοδα.  
 
ΦΑΒΑΣ: Όχι τα έσοδα. Το χρηματικό υπόλοιπο, το Ταμείο. 
  
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Και τα έξοδα πόσο είπατε; 

 
Όχι δεν είναι έτσι.  

Συνολικά μαζί με το χρηματικό υπόλοιπο είναι 44.405 €. Δηλαδή έσοδα 11.000 
περίπου από κάθε πηγή και τα έξοδα μαζί με τα έργα φτάνουν 44.405  μείον 2 το 
αποθεματικό 42.000 €. Πρέπει να είναι ισοσκελισμένος ο προϋπολογισμός. Έτσι;  

Έχει ενταχθεί μέσα η συντήρηση 15.000 € των  κτηρίων των ακινήτων και 14.000 € η 
διαμόρφωση, η τσιμεντόστρωση στο Κοιμητήριο, πιο πάνω από το Κοιμητήριο, στην Τοπική 
Κοινότητα Πηγών.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλετε κάτι άλλο; 

 
Σαν τοποθέτηση, να πω κάτι κ. Πρόεδρε.  

Εγώ θέλω να πω το εξής και έκανα τις ερωτήσεις αυτές όσον αφορά τα 
χρήματα τα οποία προκύπτουν από τα κληροδοτήματα, γιατί; Γιατί προχθές στο Τεχνικό 
Πρόγραμμα που καταψηφίσαμε, αναφερθήκαμε στα Τοπικά Διαμερίσματα και λέμε: Τι 
χρήματα δίνονται στο κάθε Τοπικό Διαμέρισμα και επίσης όσον αφορά τα δημοτικά τέλη τι 
πληρώνει ο καθένας εκεί.  

Αν θα δούμε λοιπόν ….. 

 
Άσε τα δημοτικά τέλη, ρε Μιχάλη.  
 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Με αφήνεις να ολοκληρώσω;  
 
ΦΑΒΑΣ: Όχι ρε Μιχάλη,  …….  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Φάβα.  

 
Κύριε Φάβα, άλλο λέω. Άσε να μιλήσω ρε αδερφέ. Τι είναι αυτός ρε 
παιδιά.  

Άκου λοιπόν να καταλάβεις και λέω το εξής: Αυτά τα οποία προκύπτουν από τα 
κληροδοτήματα, δεν αντιστοιχούν ούτε καν σε αυτά που βάζει ο Δήμος για τα Τοπικά 
Διαμερίσματα.  

Δηλαδή εμείς σαν Δήμος …… 

 
Όχι δεν θα πάμε στο Τεχνικό Πρόγραμμα. Τα είπατε στο Τεχνικό Πρόγραμμα. 
Εντάξει. Έλεος δηλαδή.  

 
Μισό λεπτό, μισό λεπτό. Άκουσε Πρόεδρε μισό λεπτό, τελειώνω.  
Επειδή, λέω  τα χρήματα αυτά τα οποία αφορούν τα κληροδοτήματα για 

τα συγκεκριμένα Τοπικά Διαμερίσματα και Κοινότητες, θα πρέπει να μπαίνουν αυτούσια για 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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έργα σε αυτά τα διαμερίσματα και όχι να συμψηφίζονται με άλλα ποσά και αυτό προκύπτει 
ξεκάθαρα από τον προϋπολογισμό. Δίνετε δηλαδή υποδεέστερα χρήματα σε σχέση με αυτά 
τα οποία εισπράττετε από τα κληροδοτήματα.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι ψηφίζετε κ. Μπεχράκη;  

 
Υπέρ ψηφίζουμε, αλλά κάνουμε και την υποσημείωση αυτή ότι δεν είναι 
πληγή κάποια Κοινότητα να έχει ένα κληροδότημα, γιατί πρέπει να παίρνει τα 

κανονικά χρήματα ανάλογα με τον πληθυσμό και ότι παίρνει η Περιφέρεια του Δήμου συν το 
κληροδότημα. Όχι όλα μαζί να φτάνουν όπως οι άλλες κοινότητες, γιατί …….. τα 
κληροδοτήματα είναι κακό πράγμα για τις Κοινότητες.  

 
Επειδή είμαι από την πρώτη στιγμή που εξελέγη ο Δήμαρχος, αν αθροίσουμε 
αυτά τα οποία έχουν διατεθεί σε κάποια χωριά, μεταξύ αυτών ενδεχομένως 

είναι και οι Πηγές, διαχρονικά στα 10 χρόνια δημαρχοντίας του Παναγιώτη Νίκα, είναι πάρα 
πολύ περισσότερα από εκείνα τα οποία βγαίνουν με βάση τον πληθυσμό και τα έσοδα τα 
οποία εισπράττει ο Δήμος. Έχουν γίνει σε κάποια χωριά, όχι σε όλα, να λέμε την αλήθεια, σε 
κάποια χωριά έχουν γίνει πολύ - πολύ περισσότερα και από τα πληθυσμιακά κριτήρια που 
θέτετε και από τα έσοδα τα οποία μπορούν να ληφθούν υπ’ όψιν.  

 
Να πω κάτι. Δεν υπάρχουν προγράμματα τα οποία να αφορούν την 
Περιφέρεια του Δήμου, ώστε να συναρθρώνονται πολλές Κοινότητες πάνω. 

Δηλαδή τα χωριά του Ταϋγέτου και να υπάρχει ένα πρόγραμμα στις Τεχνικές Υπηρεσίες, που 
να μπαίνουν μέσα οι Κοινότητες και να υπάρχει ένας πολλαπλασιαστικός τρόπος κερδών και 
ανάπτυξης.  

Υπάρχει το καθένα μόνο του, στενά, πάρε κάποια χρηματάκια, να κάνει κάποιο εργάκι. 
Δηλαδή ένα έργο που θα έλεγε, ή οι πλατείες των χωριών του Ταϋγέτου ή οι είσοδοι των 
χωριών του Ταϋγέτου, ή η πολιτιστική κληρονομιά των χωριών του Ταϋγέτου.  

Δεν υπάρχουν τέτοια προγράμματα και τέτοιες αντιλήψεις, ώστε να πολλαπλασιαστεί η 
δυναμική που υπάρχει από τον μεγάλο Δήμο, με το μεγάλο αστικό κέντρο και τα πολλά 
χρήματα σε σχέση με αυτό που περιμέναμε όλοι, ότι ο «ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ» θα εξαπλώσει την 
ανάπτυξη στην Περιφέρεια. Αντίθετα υπάρχει μια μικρολογική νοικοκυρίστικη και όχι 
ουσιαστική λογική ανάπτυξη με προγράμματα τεχνικά κλπ., κλπ. 

Αυτή είναι η απάντηση.  

 
Εγώ θυμίζω LEADER και ΟΠΑΑΧ. Έχουν γίνει κάτι προγράμματα και τα 
προγράμματα δεν τα βγάζει ο Δήμος. Άλλοι τα προκηρύσσουν και 

εντασσόμαστε.  

Είπατε ψηφίζετε υπέρ, ο κ. Φαββατάς εκτιμώ ψηφίζει υπέρ. 

Ο κ. Αντωνόπουλος;  

 
ΦΩΝΗ: Ωραίες εκτιμήσεις κάνετε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ.  

 
Εμείς ψηφίζουμε κατά, γιατί προκύπτει, είναι και άλλα τα κληροδοτήματα 
και τα έσοδα που έχει ο Δήμος …..  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τα είπατε κ. Αντωνόπουλε. 

 
Όπως είναι από τις αστοχίες στο τουριστικό του Ταϋγέτου, τα χρήματα 
αυτά αν τα αθροίσετε, στα όσα είπατε, θα δείτε ότι δεν έχουν καμία 

σχέση με τα χρήματα που αποδίδετε εσείς. 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Κατά λοιπόν.  
Η πλειοψηφία υπέρ.  

Κατά πλειοψηφία. 
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική  Επιτροπή  των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας,  στα  οποία  δεν  έχουν  οριστεί  από  τον  διαθέτη του  Διοικητικά 
και Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει  υπόψη  της  τα  προαναφερόμενα 
και το υπ’ αριθμ. πρωτ. 49561/27-10-2017 έγγραφο του Εκπροσώπου της Τοπικής 
Κοινότητας Πηγών,  μειοψηφούντος του κ. Αντωνόπουλου ο οποίος δηλώνει ΛΕΥΚΗ ψήφο, 
κατά πλειοψηφία, 

 
Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι      

 
Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2018, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ 
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΥ», ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής 
εικόνα: 
 

ΕΣΟΔΑ 44.405,77  € 

ΕΞΟΔΑ 42.318,86  € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 2.086,91  € 

 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  2. Δημόπουλος  Δημήτριος 

  3. Μπασακίδης Νικόλαος  

  4. Μπεχράκης Σταμάτης  

  5. Μπουζιάνης  Παύλος 

  6. Μπούχαλης Δημήτριος  

  7. Φάβας Γεώργιος  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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  8. Φαββατάς Δημήτριος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 11 Δεκεμβρίου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 

 


